

16 مايو 2013

الرقم: LD/L013/13

السيد حسن عبد الرحمن السركال المحترم
نائب رئيس تنفيذي - رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي - الإمارات العربية المتحدة

تحية طيبة وبعد،،

الموضوع: تعيين رئيس للموارد البشرية لشركة أرابتك للإنشاءات

الرجاء الاطلاع على المرفق.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،




واصل الفاخوري

المستشار العام للمجموعة



أرابتك القابضة (ش.م.ع.)

Arabtec Holding (PJSC)

أرابتك تعيين رئيساً للموارد البشرية لشركة أرابتك للإنشاءات

أبوظبي، 16 مايو 2013 - أعلنت شركة أرابتك القابضة ش.م.ع.، إحدى الشركات الإنشائية الرائدة المختصة في المشاريع الضخمة في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا، اليوم عن تعيينها بيتر روش كرئيس لقسم الموارد البشرية لشركة أرابتك للإنشاءات، ليتولى قيادة أعمال قسم الموارد البشرية وضمان سير أعمال القسم بما يحقق نمو أعمال الشركة في المستقبل.

وسيتولى بيتر روش قيادة قسم الموارد في شركة أرابتك للإنشاءات، في هذه المرحلة الحاسمة لمسيرة نمو الشركة، ويشكل هذا الدور نقطة انطلاق هامة في دعم مسيرة توسع أعمال الشركة وتحقيق أهدافها الطموحة.

وفي تعليق له على الموضوع، قال السيد حسن اسميك، العضو المنتدب والرئيس التنفيذي لـ أرابتك القابضة: "تتمحور أعمالنا على موظفينا، ونعي بشكل تام أهمية تطوير الموارد البشرية، ونعزو كافة نجاحاتنا المتمامية لخبرات وكفاءات وحرفية موظفينا. ويعد بيتر روش إضافة مميزة لفريق عملنا وستلعب خبراته دوراً محورياً لتحقيق أقصى طاقاتنا، وذلك من خلال إعادة صياغة استراتيجيتنا للموارد البشرية بما يتناسب مع طموحات أعمالنا."

وينضم بيتر روش إلى شركة أرابتك حاملاً معه 20 عاماً من الخبرة في مجال إدارة الموارد البشرية في عدة قطاعات، حيث تولى قيادة عدة برامج كإدارة التغيير وتنظيم الثقافة المؤسسية، فضلاً عن أنشطة تعبئة الموارد البشرية لشركات عدة عاملة في مجال الإنشاءات والمقاولات والبنية التحتية والطاقة والنفط والغاز. ويحمل بيتر روش سجلاً حافلاً بالإنجازات في مجال الخدمات الاستشارية المختصة بالموارد البشرية والمفاوضات والمبادرات في العديد من بيئات العمل المعقدة ومتعددة النظم، كما وعمل في مناطق مختلفة بالعالم، كمنطقة الشرق الأوسط وجنوب شرق آسيا وأستراليا.

وكان بيتر روش قد تقلد عدة مناصب إدارية عليا في شركات عالمية عدة من ضمنها "ريو تيننتو" و"فلور كوربوريشن" و"ليتون انترناشونال".

- انتهى -

نبذة عن أرابتك القابضة:

تختص شركة أرابتك التي تتخذ من دولة الإمارات العربية المتحدة مقراً لها، في الأعمال الإنشائية للمشاريع الضخمة والمعقدة، بما في ذلك الأبراج التجارية والسكنية، ومشاريع البنى التحتية وقطاع النفط والغاز .

ونفذت الشركة مجموعة متنوعة من المشاريع الإنشائية البارزة، مثل تشييد برج خليفة، وهو أعلى مبنى في العالم، وفندق قصر الإمارات، فضلاً عن المشاريع التقنية، مثل المطارات ومرافق النفط والغاز.

تملك أرابتك القابضة سجلاً حافلاً بالإنجازات، وتلتزم بتسليم مشاريعها وفقاً للجدول الزمني والميزانية المحددة، الأمر الذي أسهم في تنمية أعمال الشركة بسرعة مطردة خلال الأعوام الماضية، واقتن اسمها بالجودة، الأمر الذي انعكس إيجاباً على أسعار العقارات الجاهزة التي نفذتها الشركة.



أرابتك القابضة (ش.م.ع.)
Arabtec Holding (PJSC)

تعمل الشركة في الوقت الراهن على مجموعة من أبرز المشاريع الإنشائية في منطقة الشرق الأوسط، بما في ذلك متحف اللوفر أبوظبي، ومشروع مشيرب في قلب العاصمة القطرية الدوحة، كما توسع الشركة أعمالها في مناطق جغرافية جديدة.

لمزيد من المعلومات:

أرابتك القابضة ش.م.ع

مي شعيب

بريد إلكتروني: mshoeib@brunswickgroup.com

هاتف: +971506005663



أرابتك القابضة (ش.م.ع.)

Arabtec Holding (PJSC)

Arabtec appoints new Chief Human Resources Officer for its construction business

Abu Dhabi, UAE, May 16 2013 – Arabtec Holding PJSC (“Arabtec”), a leading construction company in MENA specialising in complex projects, announced today the appointment of Peter Roche as Chief Human Resource Officer to lead the overall strategic direction and business contribution of the human resources department at Arabtec Construction L.L.C.

Peter Roche will be leading Arabtec Construction’s Human Resources function at a time of strong growth for the company and his experience and expertise will play a key role in supporting the company’s growth and expansion strategy.

Hasan Abdullah Ismaik, Managing Director and Chief Executive Officer of Arabtec Holding said: “Employees sit at the heart of our operations; we recognise the importance of human resource development and attribute our every growing success to the expertise, competencies and craftsmanship of our human capital. Peter is a great addition to our team; his expertise will play an instrumental role in reaching our potentials by effectively aligning our human resources strategies with our business ambitions”.

Roche joins Arabtec with 20 years of experience as an HR leader in various industries, having directed several programmes such as change management, cultural alignment as well as mobilisation activities across construction, contracting, infrastructure, power and oil & gas companies. He has a proven track record in human resources consultation, negotiation and initiatives in complex multi-discipline environments. Peter has worked across several global markets, including the Middle East as well as Southeast Asia and Australia.

Roche has previously held senior roles for a number of multinational companies including Rio Tinto, Fluor Corporation, Leighton International.

-Ends-

About Arabtec Holding

Since 1975, Arabtec Holding PJSC (Arabtec) has completed a number of iconic projects within the residential and commercial space. Projects include hotels, airports, higher education developments, residential buildings and distribution facilities, amongst others. Arabtec is also renowned for its expertise in industrial and infrastructure works including oil and gas, pipeline construction, power generation, marine works and general manufacturing facilities.

Arabtec was listed on the Dubai Financial Market in 2005, and at the time, was the first private construction firm to go public. Today, Arabtec Holding consists of many subsidiaries, with specialisation in all construction sectors. The Company currently operates in the UAE, Saudi Arabia, Qatar, Kuwait, Bahrain, Egypt, India, Jordan, Palestine, Russia and Syria. Arabtec continues to



أرابتك القابضة (ش.م.ع.)

Arabtec Holding (PJSC)

expand into additional markets; Arabtec recognises that this growth presents a new set of challenges but is cognisant of the endless opportunities this growth also allows.

For more information, please visit www.arabtecholding.com

For further information on Arabtec please contact:

Alex Blake-Milton / Dominic Whiting

Mobile: +971506947589 / +971561740293

Email: arabtec@brunswickgroup.com